
ProtokollLinköpings hundungdom 2024-02-27

Närvarande: Olivia Gustafsson, Rolf Gustavsson, Ing-Christin Lindblom, Yvonne Öster, Elin

Fahlander, Ida Wessberg. Pauline Siljegren, Hanna Hedlund.

1. Öppnade av mötet: Oliva hälsade alla välkomna. Ett speciellt välkomnande till vår nya

styrelsemedlem Pauline.

Val av mötessekreterare:Mötet valde Yvonne

Val av justerare: Rolf valdes till justeringsman

2. Godkännande av föregående protokoll: protokollet godkändes

3. Kassarapport: preliminär kassarapport februari back med 279 000 kronor. Ackumulerat resultat

plus 66 000 kronor. Vi väntar på faktura från Emil som hjälpte oss att köra ut gräs o sand.

Aktivitets och beslutslogg:

4. Att göra enligt föregående protokoll:

Yvonne:: Lägger upp formuläret om externa instruktörer i instruktörsgruppen

Yvonne: Gör ett styrdokument gällande sportdygn. - Se nedan

Sekterare: Samla alla i mappen styrdokumenten på driven

PR-gruppen: Lägg upp de nya styrdokumenten på hemsidan.

Elin: Sätt upp skyltar i hallen efter att vi bytt gräs.

Yvonne: Dra ihop lagning av hinder när det blir sommar.

Olivia och Yvonne: Tejpa om slalompinnarna inne - Görs på vårens fixardag

Ing-Christin: Köpa in låneskor

Elin: Göra skylt om dubbförbud i klubbstugan

Ing-Christin: Återkoppla kring frågan om att hyra hallen i oktober. Klart!

Yvonne: Kolla med sektionerna ang hundar i hallen under tävling klart

Elin: Göra skylt om kissböter

Anmälda mötesfrågor:

6. Adjungering till styrelsen av Hanna Styrelsen beslutade att adjungera Hanna till styrelsen. Hon

får samma arvode som styrelsen.

7. Roller i styrelsen samt dokumentation av detta Styrelsen beslutade att utgå från dokumentet som

ligger på fb och tar beslut om detta på nästa möte.

8. Hur kommunicerar vi via digitala medier Styrelsen beslutade att alla i styrelsen gör till Admin

för styrelse-facebookgruppen, Sofie gör alla till admin. Eget ansvar att kolla minst en gång i veckan.



Det ska sorteras på senaste inlägg. Det som är grunder till beslut ska stå på fb, inte messenger.

Hänvisa viktiga saker på messenger till fb-gruppen. Det är ok för styrelsemedlemmarna att ta kontakt

privat.

9. Hur man bokar klubbstugan Se filmen i facebookgruppen. Styrelsen beslutade att kalendern på

hemsidan som tidigare enbart varit för uteplanerna ska användas för alla aktiviteter. Sektionerna

ansvarar för att sina aktiviteter anmäls till styrelsen. I-C fick i uppdrag att skriva in detta i kalendern.

10. Inredning i hallen

Styrelsen och sektionsansvariga möttes för att planera för hur vi kan ha det i hallen. Förslag

till styrelsen. Öppna upp en ny dörr mot stugan. Yvonne fick i uppdrag att kolla med

kommunen om det var möjligt. Det är nu klart att vi får göra det utan bygglov eller andra

löften, förutom det från Magnus Franzén, kommunen. Motivering: närmare toaletter och fika.

Underlättar vid kurser och tävlingar om vi kan ha en in- och en utgång. Önskemål är en dörr

med ett “fönster” så att man kan se om någon är inne i hallen. Förslag att då flytta

containrarna till andra sidan.

Styrelsen beslutade att: Möjliggöra att flytta huvudentren och fast inredning till kortsidan närmast

klubbstugan. Vi installerar en dörr med fönster närmast stugan. Nödutgången behöver kunna stängas

utifrån. Köpa in staket. Vi möblerar i hallen i maj. Nödvändigt material köps in till fixardagen.

11. Inredning i stugan Styrelsen beslutade att Loppis ska bort ta bort senast sista mars. Hanna och

Elin fixar utskick om det. Enbart Staplingsbara stolar och bord. Inköp av mindre ihopfällbara bord.

Skåpet i hallen till återvinning.

12. Datum för vårens fixardag Styrelsen beslutade den 19 maj. klockan 10:00-16:00 PRgruppen gör

“reklam”. Fixa hallen, stugan och organisera containtern. Lägga sand på plasten utanför altanen.

Eventuellt bära ut hindren. Röja sly. Vi bjuer på korv.

13. Underhållsavtal för konstgräset Styrelsen beslutade att avvakta till hösten.

14. Robotdammsugare: Yvonne och Monica Bruce har undersökt saken. Det går tyvärr inte att ha en

robotdammsugare då det är för mkt hår vilket gör att livslängden är minimal. Det gäller även större

maskiner enligt tillverkarna. Däremot kan vi troligtvis använda vår sopmaskin som vi har. Detta enligt

gräslevernatören som fått bilder på åbäket.

15. Sänka hallhyran: Styrelsen beslutade att sänka hyran till 150 dagtid 200 kvällstid från o med 1

april. 1 juni-31 augusti, 50 kronor/timme. vi öppnar för icke medlemmar under sommaren de får hyra

för 100 kr/timme.

16. Inkludera koden till klubbstugan vid bokning av hallen (sms och mejl) Styrelsen beslutade att

koden till stugan ska skickas med i bokningsbekräftelsen tills vidare. Tanja fixar.



17. Tillgång till konton, (stripe mm): Styrelsen beslutade att Olivia lggs till som behörig för Stripe.

18. Läger 2024: Styrelsen beslutade att klubben ska ha läger i år.

19. Info varje månad på inropstavlan Styrelsen beslutade att Hanna gör ett förslag till tavlan

Yvonne el I-C skriver ut o sätter upp.

20. Nytt lösenord (till vad?) Styrelsen beslutade att byta lösenord. Elin fixar.

21. Svara på enkät från SHU Styrelsen beslutade att Yvonne svarar.

22. Styrdokument gällande sportdygn Styrelsen beslutade att godkänna förslaget. Yvonne gör ett

styrdokument, sekreteraren lägger in den i mappen för styrdokument. PR lägger in på hemsidan och

till sektionerna.

Förslag

Styrdokument gällande sportdygn.

För att underlätta träning i de sporter som har behov av uppbyggda banor kan sportdygn vara ett bra

alternativ.

Ansökan om sportdygn från respektive sektion kan göras till styrelsen. Snabbt VU-beslut kan tas av

styrelsen. Kontroll av ledig tid och bokning görs av styrelsen. Sektionen ansvarar för uppbyggnad och

borttagning av banorna.

Uppbyggda banor ska stå orörda under hela tiden.

Varje person kan boka 30 minuter/hund max totalt 1 timme.

23. Regler KM: Klubbmästare kan man bara bli om man tävlar för Linköpings hundungdom.

Kompletteras i styrdokumentet för KM. Yvonne kompletterar styrdokumentet (alternativt gör ett).

24. Regler för hundar i hallen vid tävling inklusive löptik

Förslag

Styrdokument gällande hundar i hallen vid tävling. Vid tävlingar mellan 1 november - 1 april är det

alltid tillåtet med hundar inne i hallen. Störande hundar och löptikar får istället vistas i klubbstugan.

Detta ska framgå tydligt i inbjudan och i PM.

25. Representant till repskapet: 21-22 september. Pauline åker eventuellt.

26. Samträning för ungdomar. Styrelsen beslutar att ungdomsgruppen återkommer med ett förslag

till 1 april.

27. Bidrag till mästerskap. Styrdokument om våra medlemmars anmälningsavgifter SM,

internationella mästerskap. Ungdomspremier upp till 15 år. Yvonne gör ett förslag till styrdokumentet.

28. Rapporter från/till arbetsgrupperna:



Rally:

Freestyle: KM 3/3. Vår duktiga Felicia Uhre är uttagen till landslaget i freestyle! PR-gruppen

fixar en gratulation på nätet.

Agility:

Lydnaden: KM nästa samträning 3/4

Hoopers: KM nästa samträning 10/4

Nosework: specialsök: Ann-Christin Brorsson är ansvarig för Nosework (som hon var tidigare)

istället för mig Helena Zimdahl.

Sponsorgruppen: Vi fick FINA priser från AniCura till våra duktiga ekipage på KM. 600

kronors presentkort/person + presenkort på vaccination till de som tävlat SM etc

Ungdomsgruppen:

Huset:

Hallen: Styrelsen och sektionsansvariga möttes för att planera för hur vi kan ha det i hallen.

Förslag till styrelsen. Öppna upp en ny dörr mot stugan. Yvonne fick i uppdrag att kolla med

kommunen om det var möjligt. Det är nu klart att vi får göra det utan bygglov eller andra löften

förutom det från Magnus Franzén, kommunen. Motivering: närmare toaletter och fika.

Underlättar vid kurser och tävlingar om vi kan ha en in- och en utgång. Önskemål är en dörr

med ett “fönster” så att man kan se om ngn är inne hallen. Förslag att då flytta containrarna till

andra sidan. Beslutspunkt önskas.

29. Förslagslådan / inkomna skrivelser: Inga inkomna förslag eller skrivelser rapporterades.

30. Övriga frågor

31. Nästa möte: Förslag: Tisdag 19/3. Tänker att vi försöker lägga mötena i mitten av månaden så

kan vi då även besluta om vi kan släppa halltiderna.

Frågor till nästa möte:Felicia Uhre deltagaravgift, öppna ungdomsmästerskap.

32. Avslutning av mötet. Olivia tackade för visat intresse och avslutade mötet

Mötesordförande: Justerare:

………………………………………………………………………………


